
TEAM PIT AREAS 
The location of all team pit areas will be on the training pool deck.  It is first come, first serve.  The 
training pool is not available on Saturday, March 25th and access is not permitted.  The pool will be 
available for 7:30am on Sunday, March 26th to set up club space.  

REGISTRATION  
REMINDER - Swimmers must have a coach onsite to check in for accreditations and access the 
deck, including pre-meet training. An Assumption and Voluntary Risk Form is required if attending 
without a coach. It can be found HERE 
Saturday, Sunday & Monday – 7:30 – 11:30 and 15:30 – 19:30 – Available on competition days, during 
warm up periods, on the entry level 

SUPPORT STAFF ACCREDITATION 
The Club Registrar is responsible for adding Support Staff to the RTR for the purpose of being permitted 
on deck at Swimming Canada National Events only. Support Staff who are not registered in the RTR 
will not be permitted on deck at Swimming Canada National Events. 

INVOICES 
Initial invoices went out on Tuesday.  If you don’t receive the initial invoice, please check SPAM or email 
enewman@swimming.ca. In order for entries to be considered final, please make payment for the 
initial invoice prior to your arrival at the competition. Payments will not be accepted at the event.  
Invoices for any change fees will be sent out after the event. 

ETRANSFER PAYMENTS 
If you wish to pay via e-transfer, please email support@swimming.ca for instructions. 

FINALS – ORDER SWUM  
PARA FINAL – Top 10 Canadian Para swimmers, determined utilizing the Canadian Paralympic Point 
System. A maximum of three (3) swimmers per sport class are eligible to advance to the Final.  
JUNIOR FINALS – open to Canadian males and females born between 2005 and 2010, will take place for 
the fastest 10 Junior athletes not included in the A Final.   
B FINAL – next fastest 10 swimmers with up to 2 foreign swimmers including alternates 
A FINAL – Top 10 Canadian swimmers, regardless of age 
STROKE 50s – There will only be a single, open “A” Final for the 50 butterfly, 50 backstroke and 50 
breaststroke. 

SCRATCHES 
Emailed scratches will be accepted prior to the Technical Meeting by email to Rob Traynor 
(rtraynor@swimming.ca). 

Following the start of the Technical Meeting, email scratches WILL NOT be accepted and meet scratch 
online form are required: https://form.jotform.com/230617059934258  

UPDATED PSYCH SHEETS 
Posted to the event page and LIVE RESULTS 

TIME TRIALS 
More information on time trials can be found here. 

 Français à suivre (cliquez)

https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/03/ACKNOWLEDGEMENT-AND-VOLUNTARY-ASSUMPTION-OF-RISK-FORM.pdf
mailto:enewman@swimming.ca
mailto:support@swimming.ca
mailto:rtraynor@swimming.ca
https://form.jotform.com/230617059934258
https://www.swimming.ca/en/events-results/events/2023-bell-canadian-swimming-trials/
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/03/Time-Trial-Process-Trials-2023-EN-FR.pdf


  
ENTRY SUBMISSION LINK 
2023 Canadian Open Water Trials – Deadline April 4, 2023 
https://registration.swimming.ca//UserEntries.aspx?meetid=6VMm7mxZDKGQ2ODC1qrO3g%3d%3d  
 
VARSITY COACH ATTENDANCE AT NATIONAL EVENTS  
Any Canadian university coach who will be attending a Swimming Canada National event but NOT 
submitted with any club entries must submit the following form. Please complete a new form for each 
competition - https://forms.office.com/r/ybSPpycixU  
 
COACH COMPLIANCE AT NATIONAL EVENTS 
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/03/Coach-Compliance-NCCP-Requirements.pdf  
As per 11.12 of Appendix A in the Registration Manual, in the case of extraordinary circumstances, a 
coach that does not meet any of the aforementioned requirements may appeal to Swimming Canada for 
temporary access to a Swimming Canada National Event. The exemption form is available here 
https://forms.office.com/r/1NdqVrmjFF.    
 

 
 

ZONES DES ÉQUIPES 
Toutes les zones des équipes situées sur le pont de la piscine d'entraînement.  Les premiers arrivés seront 
les premiers servis.  Le bassin d'entraînement n'est pas disponible le samedi 24 mars et son accès n'est 
pas autorisé.  La piscine sera disponible à partir de 7h30 le dimanche 25 mars pour la mise en place de 
l'espace club. 
 
ENREGISTREMENT  
RAPPEL - Les nageurs doivent avoir un entraineur sur place pour l'enregistrement et la réception 
des accréditations et pour accéder au bord de la piscine pour l'entrainement avant la compétition. 
Un formulaire de prise en charge et de risque volontaire est nécessaire si vous participez sans 
entraîneur. Il est disponible ICI 
Samedi, dimanche et lundi : 7 h 30 - 11 h 30 et 15 h 30 - 19 h 30 – Offert les jours de compétition, durant 
les périodes d’échauffement, au niveau de l’entrée 
 

ACCRÉDITATION DU PERSONNEL DE SOUTIEN 
Le registraire de club est responsable de l’ajout d’un membre du personnel de soutien au système 
d’inscription pour que ce dernier ait accès au bord de la piscine lors des compétitions nationales de 
Natation Canada seulement. Les membres du personnel de soutien qui ne sont pas inscrits au système 
d’inscription ne seront pas autorisés à se trouver au bord de la piscine aux compétitions nationales de 
Natation Canada. 
 

FACTURES  
Les premières factures ont été envoyées mardi. Si vous n’avez pas reçu votre facture initiale, regardez 
dans votre dossier pourriel ou envoyez un courriel à enewman@swimming.ca. Afin que vos inscriptions 
soient considérées comme finales, vous devez effectuer votre paiement initial avant votre arrivée à 
la compétition. Les paiements ne seront pas acceptés lors de l’évènement. Les factures pour tous 
les frais de modification seront envoyées par courriel après l’événement. 
 
VIREMENT INTERAC  
Si vous souhaitez payer par virement Interac, envoyez un courriel à soutien@natation.ca pour obtenir les 
instructions. 
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FINALES 
FINALE A – Chaque finale réunira les 10 nageurs canadiens les plus rapides, tous âges confondus. 
FINALE JUNIOR – une finale junior sera ouverte à toutes les nageuses et tous les nageurs canadiens nés 
entre 2005 et 2010 et réunira les 10 nageuses ou nageurs juniors ayant les temps les plus rapides et ne 
participant pas à la finale A. 
FINALE B – Les 10 nageurs suivants, deux nageurs étrangers tout au plus y compris les nageurs substituts 
LES ÉPREUVES DE PARANATATION – il y aura seulement une finale A, et les finalistes seront déterminés 
au moyen du système de pointage paralympique canadien (calculatrice). Un maximum de trois (3) nageurs 
par classe sportive peuvent passer en finale. 
STROKE 50s – Il n’y aura qu’une seule finale A ouverte pour le 50 papillon, le 50 dos et le 50 brasse. 
 
FORFAITS  
Les forfaits envoyés par courrier électronique seront acceptés avant la réunion technique par Rob Traynor 
(rtraynor@swimming.ca). 
 

Après le début de la réunion technique, les inscriptions par courrier électronique NE SERONT PAS 
acceptées et le formulaire en ligne est requis : https://form.jotform.com/230617059934258  
 
FEUILLES DE DÉPARTS MISES À JOUR 
Publiées sur la page de l'événement et RÉSULTATS EN DIRECT 

Toutes les programmes et les mises à jour continueront d'être affichées sur les pages de l'événement. 
 
ESSAIS DE TEMPS 
Pour plus d'informations sur les essais de temps, cliquez ici. 
 

LIENS VERS LES INSCRIPTIONS 
Lien vers l’inscription aux Essais canadiens d’eau libre 2023 – La date limite est le 4 avril 2023 
https://registration.swimming.ca//UserEntries.aspx?meetid=6VMm7mxZDKGQ2ODC1qrO3g%3d%3d 
 
PARTICIPATION DES ENTRAINEURS UNIVERSITAIRES AUX ÉVÉNEMENTS NATIONAUX 
Tout entraîneur d'une université canadienne qui participera à une compétition nationale de Natation 
Canada, mais qui n'est pas inscrit dans un club, doit soumettre le formulaire suivant.  Veuillez remplir un 
nouveau formulaire pour chaque compétition - https://forms.office.com/r/ybSPpycixU  
 
CONFORMITÉ DES ENTRAÎNEURS LORS DES ÉVÉNEMENTS NATIONAUX 
https://www.swimming.ca/content/uploads/2023/03/Coach-Compliance-NCCP-Requirements-FR.pdf 
Conformément à l’article 11.2 de l’annexe A du manuel d’inscription, en cas de circonstance 
extraordinaire, un entraineur qui ne respecte pas les exigences ci-dessus peut faire appel à Natation 
Canada pour obtenir un accès temporaire à une compétition nationale de Natation Canada. Le formulaire 
de demande d’exemption se trouve ici : https://forms.office.com/r/1NdqVrmjFF.    
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